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RG - 0002.P.III.2014           

           

P R O T O K Ó Ł   NR   III/ 2014 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 30 grudnia 2014 r. 

 

Punkt 1.   
Otwarcie Sesji. 

Punkt 2.  

Stwierdzenie quorum. 

Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 

Punkt 4.   
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Punkt 5. 

Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 6. 

Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 7.  

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

Punkt 8.   

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014-2017. 

Punkt 9.   
Interpelacje Radnych. 

Punkt 10.   
Wolne głosy i wnioski. 

Punkt 11.   
Zamknięcie sesji. 

 

Ad 1)  Otwarcie Sesji. 

 Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 16
00

 otworzył III Sesję 

Rady Gminy i powitał Radnych, Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 

Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

 Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski informował, że ustawowy skład 

wynosi 15 Radnych obecnych jest 15 Radnych w związku z powyższym podjęte uchwały będą 

prawomocne. 

 

Ad 3)  Przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że porządek posiedzenia Radni otrzymali zgodnie 

ze statutem - 7 dni przed posiedzeniem, Przewodniczący zgłosił wniosek formalny                                  

o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/230/2014 

z dnia 30 stycznia 2014 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Nowe Miasto nad Wartą oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów. W związku brakiem pytań Przewodniczący zaproponował 

głosowanie.  

 Za wprowadzeniem uchwały opowiedziało się 15 Radnych „za”, 0 głosów przeciwnych,                       

0 wstrzymujących.  
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W związku z powyższym porządek posiedzenia wygląda w sposób następujący: 

Punkt 4.   
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Punkt 5. 

Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 6. 

Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 7. 

Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/230/2014 z dnia 30 stycznia 2014 r. 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Nowe Miasto nad Wartą oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

Punkt 8.  

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

Punkt 9.   

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014-2017. 

Punkt 10. 

Interpelacje Radnych. 

Punkt 12. 
Wolne głosy i wnioski. 

Punkt 12. 
Zamknięcie sesji. 

 

Ad 4)  Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z II Sesji tradycyjnie  zamieszczony był                  

na stronie internetowej Urzędu w dniu 24 grudnia, Przewodniczący poprosił o ewentualne uwagi 

do protokołu.  

 Radna Zofia Kędziora prosiła o sprostowanie w protokole w punkcie dotyczącym 

składów osobowych komisji, Radna zwróciła uwagę, że do komisji rewizyjnej nie 

zapisywali się kandydaci, a zostali zaproponowani przez pozostałych Radnych.  

Przewodniczący poinformował, że jest to słuszna uwaga, zostanie uwzględniona                           

w protokole, w związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący proponował przyjęcie 

protokołu z poprawką zaproponowaną przez Radną Kędziorę. 

 Protokół z II Sesji - został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów przeciwnych,                                  

2 głosy wstrzymujące. 

 

Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

 Przewodniczący poinformował, że odbył dwa dyżury, na których nie pojawił się żaden 

mieszkaniec Gminy. Następnie Przewodniczący głos oddał panu Wójtowi.  

 

Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 Wójt informował, że od ostatniej sesji niewiele czasu minęło, dzisiejsza sesja jest tą 

kończącą rok, czyli zmiany w budżecie, w WPF-ie. Następnie Wójt zawiadomił, że rok zostanie 

zakończony bez zadłużenia, Urząd jest już po kontrolach.  

 W dniu dzisiejszym odbył się przetarg na transport i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy, gdyż poprzednia umowa 

wygasała z końcem roku. Był to drugi przetarg, gdyż w poprzednim oferty które zostały złożone 

przewyższały znacznie kwotę, która była do dyspozycji. Dzisiejszy przetarg zamykał się                            

w kwocie, która została przeznaczona na to zadanie, jest to kwota 600 000,00 zł. Bez wątpienia 

jest to drożej niż w roku ubiegłym, ale niestety gospodarka śmieciowa kosztuje, a państwo 

nałożyło na Gminę obowiązek zagospodarowania wszystkich śmieci, które powstają na terenie 
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Gminy, a podatek śmieciowy powinien pokrywać również obsługę administracyjną. Do tego 

jeszcze Gmina współfinansuje rozbudowę Zakładu Gospodarki Odpadami. Należy dodać,                    

że podatek śmieciowy na razie pozostaje na takim samym poziomie jak w roku ubiegłym, nie 

zostanie on zmieniony mimo, że jest najniższy spośród Gmin ościennych.  

 Ponadto Wójt poinformował, że Gmina jest w trakcie przekazywania gazociągu, który 

został wybudowany z Klęki do Wolicy Nowej, praktycznie zostały przekazane wszystkie 

dokumenty odbiorowe, za chwilę nastąpi zwrot kwoty 190 000,00 zł + Vat jest to częściowy 

zwrot kosztów. Inwestycja to otwiera możliwość przyłączenia się do gazu mieszkańcom starej 

zabudowy w Wolicy Nowej, otwiera możliwości dla mieszkańców Wolicy Koziej, a tak duża 

infrastruktura daje możliwości sąsiednim miejscowościom.  

 Rozliczana jest również dotacja z Zarządem Wojewódzkim OSP na zakup samochodu, 

który przyjechał do Nowego Miasta jest to 25 000,00 zł zwrotu, wkrótce pieniądze do Gminy 

wpłyną zgodnie z zawartą umową. W sobotę 3 stycznia nastąpi uroczyste oddanie tych 

samochodów, będzie się to odbywało w Komendzie Wojewódzkiej w Szkole Pożarniczej                     

w Poznaniu. Samochód, który był na stanie OSP Nowe Miasto został sprzedany Gminie 

Krzykosy, jest też auto zabytkowe w Boguszynie, którym jest zainteresowany pewien pasjonat, 

jeżeli zostanie on sprzedany to nadal zostanie w Boguszynie i to auto byłoby odrestaurowane 

jako zabytkowe, które byłoby atrakcją np. na zawodach strażackich. OSP Klęka również 

wycofuje to najstarsze auto.  

 Jutro zostanie podpisane Porozumienie Międzygminne. Porozumienie z Gminą Jarocin                    

w kwestii organizacji transportu publicznego, z tym związana jest też uchwała, którą Rada 

wprowadziła wnioskiem formalnym do porządku. Od 1 stycznia będzie obowiązywało nowe 

Porozumienie, będzie ono obejmowało obsługę dwóch linii autobusowych -„15”- istniejącej,                    

(Jarocin-Nowe Miasto nad Wartą-Książ Wlkp. i z powrotem) oraz linii „2A”                                         

(Jarocin-Chwalęcin-Kolniczki-Chwalęcin-Jarocin). Kursy te bez wątpienia będą skierowane                    

do młodzieży szkolnej, która zwykle po gimnazjum uczęszcza do szkół w Jarocinie. Gmina płaci 

dotację na te kursy, dotacja ta jest różnicą pomiędzy kosztami, a tym co zostanie zebrane                     

z biletów. Konsekwencją tych kursów jest kwestia przystanków, gdyż w porozumieniu Gmina 

odpowiada również za wyznaczenie tych przystanków, wyznaczone przystanki umożliwią 

uzyskanie pozwolenia dla JLA od Marszałka. 

  

Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/230/2014 z dnia                         

30 stycznia 2014 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Nowe Miasto nad Wartą oraz warunków                          

i zasad korzystania z tych obiektów. 

 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, informując że w poprzedniej uchwale 

było 18 przystanków w tej jest ich 27, poza tym Przewodniczący odczytał warunki i zasady 

korzystania z przystanków.  

Następnie pan Tomaszewski zwrócił się do Radnych z pytaniem czy są jakieś wątpliwości 

dotyczące uchwały.  

 Radny Wincenty Pawelczyk wyraził zdanie, że w miejscowości Chocicza z większości 

przystanków korzysta firma pana Wawrzynowicza, Radny pytał czy ta firma zwracała się 

o pozwolenie na korzystanie z przystanków, których właścicielem jest Gmina.  

 Wójt informował Radnego, że te firmy w momencie uzyskania zgody na 

prowadzenie działalności uzyskują zgodę na nieodpłatne korzystanie z tych przystanków 

i trudno byłoby ściągać z tych firm za korzystanie pasażerów z tych przystanków,                    

bo to nasi mieszkańcy z nich korzystają.  

 Radna Agnieszka Król pytała dlaczego nie zamieszczono w wykazie przystanków tego 

na żądanie na ulicy Jarocińskiej w Nowym Mieście. 
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 Wójt informował, że nie ma tam tabliczki, ale można ją zamieścić jeżeli 

mieszkańcy tam stoją, można ten przystanek uwzględnić.  

 Radna Zofia Kędziora pytała o przystanek Wieś-Chromiec, Radna zauważyła, że jak ktoś 

na to spojrzy to pomyśli, że autobus jedzie do wsi Chromiec, a zapewne chodzi                           

o krzyżówkę Chromiec- Kruczynek. 

 Wójt zawiadomił, że nie o to chodzi, przy krzyżówce są to przystanki Kruczynek  

i Świętomierz las. 

 Przewodniczący poinformował, że przystanek o którym mówi Radna jest jeden 

jak się jedzie w stronę Książa to przystanek Chromiec Leśniczówka, a w odwrotna stronę                                 

do Boguszyna to przystanek Chromiec Wieś.   

 Radna Kędziora pytała czy uwzględniono przystanek koło pana Chabasińskiego. 

 Wójt informował, że tego nie uwzględniano, gdyż jest to wiata szkolna, a szkolne 

wiaty się nie kwalifikują do tego spisu.   

 Radny Marek Mroziński, pytał czy przy przystanku na ulicy Jarocińskiej ciągła linia nie 

przeszkadza przy zatrzymywaniu się, bo jak wiadomo nie powinno się jej przejeżdżać,                  

a jest to ścieżka rowerowa, być może powinno się zmienić oznakowanie poziome- zrobić 

linie przerywaną.  

 Wójt informował, że teraz też się zatrzymują te autobusy, poza tym on się 

zatrzymuje ale nie przejeżdża tej linii.   

 Radny Powiatowy Marian Walkiewicz  pytał czy autobus jadący przez Chwalęcin 

zabierał będzie również pasażerów jadących załatwić np. jakieś sprawy w Jarocinie czy 

tylko młodzież oraz zwrócił się do Radnych z prośbą o wprowadzenie przystanku                                           

w Chwalęcinie, który znajduje się na górce i z którego mieszkańcy bardzo korzystają.  

  Wójt informował Radnego, że kurs ten jest przeznaczony dla wszystkich, a co do 

 przystanku rzeczywiście znajduje się na górce z którego mieszkańcy korzystają                               

 i zasadnym jest, aby również ten przystanek dopisać.   

  W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zaproponował 

 przegłosowanie uchwały wraz z dopisanymi przystankami na ulicy Jarocińskiej                        

 w Nowym Mieście i przystankiem w Chwalęcinie na górce.  

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr III/10/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy po czym  

Przewodniczący Rady, zwrócił się do Radnych z pytaniem, kto chce zabrać głos. 

 Radny Marek Mroziński, zwrócił uwagę, że wszystkie inwestycje po przetargach wyszły 

taniej poza inwestycjami drogowymi w Chociczy.  

 Wójt wyjaśniał, że w stosunku do tego co było planowane w budżecie to została 

jeszcze wykonana ulica Wąska, część Sienkiewicza, część Garncarskiej, część Stramnic                 

i była wykonana Bednarska, są to ulice które nie były planowane nawet w budżecie. 

Zadanie było nazwane jako budowa drogi w Chociczy, ale pozostałość środków 

wykorzystano na remonty innych dróg.  

 Pani Skarbnik informowała, że na innych drogach też pozostały środki tylko,                  

że jakby miała się zająć ścięciami na tych drogach to by po prostu się nie wyrobiła,                      

a tych inwestycji drogowych było naprawdę dużo. W Chociczy też była oszczędność.  

 Następnie Przewodniczący informował, że pan Marian Walkiewicz musi opuścić salę 

posiedzenie, nie zostanie do punku wolne głosy i wnioski w związku z czym prosił                   

o zabranie głosu w tym momencie.  
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 Radny Powiatowy pan Marian Walkiewicz, informował, że został zobowiązany 

przez rolników z powiatu średzkiego, aby przekazać informację, że 5 stycznia 2015 roku                   

o godzinie 17
00

 odbędzie się debata z Ministrem Rolnictwa w WWSSE w Środzie Wlkp. 

Pan Radny pozostawił kurendę, aby zawiadomić pozostałych mieszkańców Gminy.  

Na zakończenie pan Walkiewicz w związku z końcem roku życzył dużo zdrowia, 

pomyślności, podejmowania słusznych decyzji dla dobra Gminy. Szczęść Boże.    

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.  

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr III/11/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2014-2017. 

 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy, po czym 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 Radny Marek Mroziński, pytał czy ten limit zobowiązań zwiększony o 329 000,00 zł jest 

już uwzględniony w projekcie budżetu na 2015 rok. 

 Pani Skarbnik informowała, że nie jest uwzględniony, będzie to wprowadzone 

autopoprawką,  gdyż przy konstruowaniu budżetu jeszcze tego nie było, dlatego na 

chwilę obecną to się będzie rozjeżdżało.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący  zarządził głosowanie.  

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr III/12/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 10) Interpelacje Radnych. 

 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie spłynęły i przeszedł do punktu 

kolejnego. 

 

Ad 11) Wolne głosy i wnioski. 

 Jako pierwszy w tym punkcie głos zabrał Radny Juliusz Twardowski, który pytał czy                 

w najbliższym czasie można będzie się spodziewać harmonogramu na wywóz śmieci, bo 

na tę chwilę mieszkańcy nie mają wiedzy kiedy odpady zostaną odebrane. 

 Wójt informował Radnego, że trwają rozmowy z firmą, odnośnie 

harmonogramów, na pewno pójdzie informacja na stronie internetowej. Jest poślizg                     

o dwa tygodnie, ale informacja dotrze.  

 Radny Jacek Nyczke pytał jak został rozstrzygnięty przetarg na dowozy do szkół i czy 

był tylko jeden oferent.  

 Pani Mariola Bąk Dyrektor GZEAS informowała Radnego, że przetarg 

rozstrzygnięto na takim samym poziomie jak w roku ubiegłym 4,48 zł brutto. 

 Radny Jarosław Stawicki pytał jak rozwiązać sprawę segregacji śmieci wytworzonych na 

wsiach np. na placu zabaw gdzie znajduje się kosz do którego każdy wrzuca wszystko. 

Jak ustosunkuje się do nich przewoźnik jak worek zostanie postawiony przy śmieciach 

przy koszu.  

 Wójt informował, że ma ludzi którzy raz na jakiś czas przejeżdżają się po wsiach    

i zbierają te worki, wysegregują je i firma odbiera.  

 Radny informował, że wymienia worki w koszach, ale nie chce ich segregować, 

bo to są różne śmieci. 
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 Wójt informował, że przetarg który poszedł dotyczył nieruchomości, nie takich 

obiektów jak świetlice, czy place zabaw.  

 Radny Mirosław Ratajczak pytał czy w 2015 roku uda się rozstrzygnąć sprawę śmieci                   

w Chromcu, bo sprawa ucichła, a śmieci są nadal.  

 Wójt informował, że sprawa nie ucichła, są wydane decyzje, procedury biegną, 

ale jakie jest nasze Polskie prawo to każdy wie.  

 Radny informował, że to musi być w końcu rozstrzygnięte, bo za chwilę dojdzie 

do tego, że Urząd to będzie sprzątał, a nie wiadomo kto za tą sprawą stoi.  

 Radny Powiatowy pan Stefan Kominek pytał, jak na terenie Gminy wygląda sprawa 

odbioru zużytych opon.  

 Wójt informował, że firma wywozowa nie ma takiego obowiązku, aby zużyte 

opony odbierać, to nie jest też zaliczane do gabarytów, nie ma też punktu odbioru 

selektywnego odpadów, jest możliwość podpisania umowy z Witaszyczkami, która 

umożliwi wywóz mieszkańcom właśnie takich odpadów do Witaszyczek, ale Gmina 

musi za to zapłacić 20 000,00 zł rocznie. Zapewne są jakieś punkty odbiory                             

np. w firmach zajmujących się wulkanizacją. 

 Radny Leszek Zacharyasz informował, że w Nowym Mieście opony zużyte 

odbiera pan Fidler, wystarczy zgłosić i pan Fidler nawet po te opony podjedzie.  

 Na zakończenie Przewodniczący przypominał Radnym o złożeniu oświadczenia 

majątkowego na początek kadencji. Następnie pan Tomaszewski prosił,                                   

aby Przewodniczący poszczególnych Komisji złożyli plany pracy na rok 2015 najlepiej 

złożyć je do dnia 10 stycznia, aby można je było omówić na posiedzeniu wspólnym 

komisji. 

Ponadto Przewodniczący złożył życzenia: Stary rok odchodzi wielkimi krokami, niech 

więc wszystkie złe chwile zostaną za nami. Życzę, aby Nowy Rok przyniósł dużo zdrowia, 

wiele radości, aby był to rok szczęśliwy w osobiste doznania, spełnił dążenia                                 

i zamierzenia zawodowe, aby przyniósł wiele satysfakcji z własnych dokonań. 

Szczęśliwego Nowego Roku!  

  

Ad 12) Zamknięcie sesji. 

 O godzinie 18
00 

Przewodniczący zamknął III Sesję Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała                           Zatwierdził 

Podinspektor ds. Rady Gminy             Przewodniczący Rady  

Julita Ciarcińska-Wachowiak                     /-/ Waldemar Tomaszewski 

  


